
Je tady listopad! Měsíc, při jehož vyslovení se mnohým z nás 
nevybaví pouze padání listí a finální práce na zahrádkách, ale 
mnohdy nám již myšlenky zabrousí na blížící se konec roku a 
s tím spojené jedny z nejkrásnějších svátků v roce – Vánoce. 
Proto si dovolím porušit tradici úvodníku zpravodaje, ve kterém 
se hodnotí předchozí rok a budu se věnovat přímo letošnímu 
roku - tj. roku 2022, jelikož většina plánovaných akcí se již 
uskutečnila. Podstatnou část hodnocení činnosti za r. 2021 jste 
si mohli přečíst již v loňském listopadovém zpravodaji.

Rok 2022, který je ve znamení oslav 160. výročí založení 
spolku (České obce sokolské), jsme zahájili v celkovém počtu 
164 členů, z toho 50 dětí a mládeže. Pravidelná cvičení 
probíhala z důvodu oprav tělocvičny ZŠ ve Společenském 
domě. Přestože nebylo převezeno veškeré cvičební náčiní 
standardně používané v tělocvičně, troufám si napsat, že 
cvičitelky volily velmi zajímavé vedení cvičebních hodin, za což 
jim patří poděkování. Z důvodu obsazenosti Společenského 
domu nemohl fungovat pouze kruhový trénink.

Hned v únoru jsme uspořádali turistický zájezd na Pulčínské 
ledopády a betlém Horní Lideč. Doprovázelo nás sluníčko, silný 
vítr, sníh, pod nohama led, bláto i voda. Ve spojení s kulturním 
zážitkem z betlému to však byla příjemná akce nejen pro 
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dospěláky, ale i děti.
V březnu proběhla volební valná hromada - největší změna 

ve vedení Sokola od jeho znovuzaložení r. 1991. Svou činnost 
ve výboru ukončilo několik členek, které se zasloužily o to, 
aby hodslavská jednota Sokola byla považována za jednu z 
nejaktivnějších a nejlépe fungujících jednot župy Beskydské 
Jana Čapka. Věrka Mičková – starostka, Růžena Holeňová – 
náčelnice i Dana Sulovská – vzdělavatelka, byly - jsou a jistě 
stále budou Sokolky, pro které výraz „ JSEM SOKOL“ není jen 
fráze bez hlubšího významu. Již od r. 1991 vedly cvičence k 
lásce k pohybu nejen pravidelnými cvičebními hodinami, ale 
i turistickými a jinými aktivitami a zároveň s ostatními členy 
výboru se organizačně podílely na fungování celého našeho 
spolku. Za veškerou jejich činnost všem patří obrovské 
poděkování. Současně s nimi ukončila funkci hospodářky 
i Ing. Marie Ježková, která však nadále zůstává ve výboru 
Sokola a bude nápomocna hlavně při finančním hospodaření 
spolku a organizačních záležitostech. Marušce patří také velké 
poděkování, jelikož vzorné vedení účetnictví je nedílnou 
součásti organizace a díky její aktivitě ohledně úspěšně 
získaných dotací stále nemusíme členům účtovat oddílové 
poplatky, které jsou v ostatních sokolských jednotách 
naprostou samozřejmostí.
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nabídku cvičebních hodin pro členy i veřejnost, které probíhají 
od října v tělocvičně ZŠ: rodiče s dětmi – mladší žáci a žákyně 
– starší žáci – starší žákyně – zdravotní cvičení – FIT Dance – 
kruhový trénink – jóga (na OÚ).

8. října jsme společně oslavili DEN SOKOLSTVA – Večer 
sokolských světel. Radost v očích 60 dětí, které vypustily na 
hladinu Kacabaje připravené lodičky byla nepřehlédnutelná. 
Akci, kdy jsme symbolicky zavzpomínali na Sokoly, kteří v noci 
ze 7. na 8.10.1941 byli zatčeni a poté mučeni, či zavražděni 
podtrhly i lampiónky, které si děti sebou přinesly a krásně jim 
osvítily cestičku od Kacabaje zpět domů.

Od konce roku 2022 nás již mnoho času nedělí, ale stihneme 
ještě připravit DEN PRO ŽENY – 19.11. ve Společenském 
domě, kde se bude cvičit, masírovat, povídat a ozdobením 
vánočního stromečku pro zvířátka se s aktivitami pro letošní 
rok rozloučíme.

Během roku jsme se díky Vámi zasílaným hlasům a poté díky 
útržkům z účtenek dostali mezi tři finalisty HÝBEME SE HEZKY 
ČESKY s PENNY, a získali tím od PENNY dar ve výši 5000 Kč, 
který bude použit na akci pro děti. Děkujeme…

Z technických věcí se nám na přelomu loňského a letošního 
roku podařilo vytvořit ohniště na „Sokoláku“, upravit pochozí 
plochu před stánkem s občerstvením, vybudovat gastrostánek, 
v březnu jsme nechali napojit budovu sokolského hřiště na 
místní kanalizaci a nově vzniklý gastrostánek se podařilo 
elektrifikovat.

Více informací o akcích a činnosti Sokola, včetně cvičebních 
hodin se dozvíte ve skříňce na rozcestí k Mořkovu, na emailu: 
hodslavice@sokol.eu, popř. nás můžete sledovat na FB Sokol 
Hodslavice, kde jsou nejaktuálnější informace.

Všem občanům Hodslavic a příznivcům Sokola přejeme 
krásně prožitý zbytek letošního roku.

Usnesení z ustavujícího zasedání
Zastupitelstva obce Hodslavice

konaného dne 20. října 2022
OBEC/OÚ

Ustavující zasedání zastupitelstva obce (ZO) Hodslavice 
v souladu s ustanovením zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů:

1/1/2022  Složení slibu zvolených zastupitelů obce
ZO a) bere na vědomí složení slibu zvolených členů 

zastupitelstva obce.

2/1/2022  Volba ověřovatelů, jmenování zapisovatele
ZO a) schvaluje ověřovatele zápisu –Martin Palacký a 

Lubomír Adam,
b)  určuje provedením zápisu Elišku Janskou.

Na volební období 2022-2024 byl zvolen výbor ve složení:
Dana Kudělková   – starostka,
Vlastimil Socha, DiS.  – místostarosta,
Eliška Janská   – jednatelka,
Irena Vytejčková   – náčelnice,
Ing. Monika Mičulková  – hospodářka,
Mgr. Zuzana Váhalová  – vzdělavatelka,
a další členové výboru: Ing. Marie Ježková,
Hana Bačková, Bc. Hana Adamová, DiS., Ing. Adam Kozelský 
a Mgr. Alena Svobodová.

Děkujeme všem voličům za podporu, uděláme maximum 
pro to, aby Sokol v Hodslavicích nadále fungoval ku prospěchu 
nejen členů, ale i celé obce. Nebráníme se spolupráci s 
ostatními spolky, ani s Obcí Hodslavice a velmi rádi přivítáme 
nadšence, kteří jsou ochotni Sokolu věnovat svůj čas, energii i 
své nápady.

Ihned po zvolení nového výboru a vyřízení všech potřebných 
administrativních náležitostí jsme se pustili do práce. Na 
duben jsme připravili VELIKONOČNÍ ŘÍKANKU, kdy děti 
pomocí mapky hledaly 8 stanovišť, na kterých byly připraveny 
hádanky či úkoly, jejichž správné splnění pomohlo odhalit onu 
říkanku. Konec dubna pak patřil PÁLENÍ ČARODĚJNIC, kdy jsme 
se zase po covidových letech vrátili ke klasice na sokolském 
hřišti. Každé akce se zúčastnilo více než 100 dětí, což nás 
ohromně potěšilo a dobilo baterky pro další práci. V květnu 
jsme uspořádali hodinu zdravotního cvičení pro veřejnost, v 
červnu jsme se připojili k akci EVROPSKÁ MÍLE 2022, kdy jsme 
připravili dvě trasy se startem i cílem na sokolském hřišti. 
Odměnou za zdolání jakékoli trasy - pěšky, na koloběžce, kole, 
či bruslích bylo opékání buřtů.

Největší sokolskou akcí r. 2022 pro nás byla účast 14. cvičenek 
na SOKOGYMU v Brně a Pardubicích. Obě akce proběhly v 
červnu a myslím, že jsme vzorně reprezentovaly Hodslavice. 
Poděkování patří hlavně cvičitelkám – Ireně Vytejčkové a Ing. 
Lucii Adamové, Ph.D., které se nácviku skladby věnovaly již od 
září 2021 a stálo je to mnoho svého volného času. Snad jim 
výkony cvičenek byly odměnou :).

Konec června patřil tradičnímu škračení vajec, které je pro 
všechny tečkou za cvičebním rokem. 

V září jsme se přidali k všesokolskému TÝDNU SPORTU a 
uspořádali tři po sobě jdoucí akce – ORIENTAČNÍ BĚH PRO DĚTI 
se startem i cílem u sadu starých odrůd, kterého se zúčastnilo 
35 běžců. Akci BE ACTIVE night, kdy 43 účastníků nachodilo 
ve večerních hodinách dohromady 220 km a dvouhodinové 
CVIČENÍ PRO ZDRAVÍ A KRÁSU, které bylo kombinací 
zdravotního cvičení s Věrkou Mičkovou a nového sokolského 
cvičení FIT Dance s Ing. Lucií Adamovou, Ph.D. a  Ing. Lenkou 
Burianovou (kombinace aerobiku a tanečních rytmů zumby).

Poslední zmíněné cvičení (FIT Dance) rozšiřuje sokolskou 
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3/1/2022  Schválení programu
ZO a) schvaluje program ustavujícího zasedání.

4/1/2022  Volba starosty, místostarosty a členů rady obce
ZO a)schvaluje počet místostarostů: 1 a stanoví počet členů 

rady obce: 5,
b, c) určuje podle § 84 odst. 2, písm. k) počet dlouhodobě 

uvolněných členů ZO: 2, a to na funkci starosty a místostarosty 
a schvaluje veřejný způsob jejich volby,

d, e, f) volí podle § 84 odst. 2, písm. m) pro volební období 
2022 - 2026 
do funkce starostky:  Mgr. Pavla Adamcová
do funkce místostarosty:  Ing. Jan Kudělka
do funkce člena rady obce:  Mgr. Alena Kulíšková
    Lubomír Adam
    Martin Palacký

5/1/2022  Zřízení finančního a kontrolního výboru
ZO a) zřizuje podle § 84 odst. 2, písm. l) výbor finanční a 

kontrolní, a stanoví počet členů jednotlivých výborů: výbor 
finanční 5 členů, výbor kontrolní 5 členů,

b, c, d, e) volí předsedy a členy těchto výborů:
výbor finanční (5/1/2022 b,d):
předseda –    Ing. Richard Plešek,
členové výboru –   Věra Lipinská
   Tomáš Holub
   Jakub Kotala
   Radka Rýdlová,
výbor kontrolní (5/1/2022 c,e):
předseda –   Martin Palacký, 
členové výboru -   Dagmar Kudělková
   Ondřej Kudělka, DiS.,
   Karel Neumann
   Jiří Vičan.

6/1/2022  Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí 
neuvolněných členů zastupitelstva

ZO a) schvaluje v souladu s § 72 odst.2 a § 84 odst. 2 písm. 
n) zákona o obcích odměny za výkon jednotlivých funkcí 
neuvolněných členů zastupitelstva dle přílohy č. 6 zápisu ZO 
s účinností od 20.10.2022. Při souběhu funkcí se odměna vždy 
poskytuje jako součet odměn za jednotlivé funkce.

7/1/2022  Volba pověřeného zastupitele pro územní 
plánování

ZO a) schvaluje Ing. Jana Kudělku určeným zastupitelem pro 
územní plánování.

8/1/2022  Projednání zaslané petice o zachování zasedací 
místnosti a klubovny v přízemí OÚ

ZO a) bere na vědomí petici podanou dne 21.7.2022 paní 
H. K. za Klub důchodců Hodslavice a sděluje, že v současné 
době není schválen záměr ani realizace projektu vybudování 
kavárny v prostorách klubovny v budově obecního úřadu a 
tato místnost je nadále využívána jako zasedací místnost a 
klubovna Klubu důchodců.

9/1/2022  Projednání podnětů občanů k územní studii 
ÚS-3 – Centrum obce Hodslavice

ZO  a) přijímá petici občanů k žádosti o projednání podnětů 
občanů k územní studii středu obce,

 b) bere na vědomí žádost o projednání podnětů 
občanů k územní studii středu obce.

Ořezy jmelí v obci Hodslavice

Příspěvek na bydlení 

Informační služba - 
aplikace pro občany – SENCITO

Ing. Jan Kudělka, místostarosta

OBEC/OÚ

Ing. Jan Kudělka, místostarosta

Vážení spoluobčané,
jak jsme již na jaře avizovali, na přelomu měsíce listopadu 

a prosince budou moci občané využít služby ořezu většího 
množství jmelí na vícero stromech na katastru obce Hodslavice. 
Dle informací firmy, která bude zajištovat ořezy jmelí, bude ke 
každému ořezu nutno přistupovat individuálně, tzn. tam, kde 
bude přístup bezproblémový lze očekávat, že bude služba 
zdarma. Pokud bude přístup komplikovanější, budou náklady 
předem konzultovány s majitelem.

Ořezy bude zajišťovat firma Jiří Kašík Zahradnictví.
K zajištění této služby je nutné, aby se zájemci hlásili na níže 

uvedených kontaktech.
Následně budou zájemci kontaktováni s dostatečným 

předstihem ohledně termínu realizace ořezu.
Kontakty:

OÚ Hodslavice 556 750 237 obec@hodslavice.cz
Ing. Jan Kudělka 720 998 835 mistostarosta@hodslavice.cz

O příspěvek na bydlení můžete požádat na úřadu práce, který 
posuzuje vaše čisté příjmy, resp. příjmy vaší rodiny a uhrazené 
náklady na bydlení (jejich průměr za minulé kalendářní 
čtvrtletí; nově se budou náklady dokládat za pololetí; náklady 
obsahují celkové náklady na bydlení včetně energií, vytápění, 
platby za vodné a stočné, za komunální odpad a další náklady).

O příspěvek můžete požádat, pokud bydlíte v bytě na základě 
nájemní smlouvy, podnájemní smlouvy, služebnosti (věcného 
břemene), nebo jste-li vlastníkem bytu nebo domu, popř. 
jste členem bytového družstva a 30 procent vašich příjmů, 
v Praze 35% (tj., že se váš čistý příjem vynásobí 0,3 a v Praze 
0,35), vám nestačí na úhradu nákladů na bydlení. Pokud jsou 
skutečné náklady na bydlení nižší než normativní náklady (o 
jejich navýšení se jedná), příspěvek na bydlení se počítá ve výši 
rozdílu mezi skutečnými náklady na bydlení a příjmem rodiny 
vynásobeným koeficientem 0,30, reps. 0,35.

Pro rok 2022 může vzniknout nárok na příspěvek na bydlení 
rovněž vlastníku, který užívá k trvalému bydlení stavbu pro 
individuální či rodinnou rekreaci. 

Od 1. července lze nově o příspěvek na bydlení požádat i 
elektronicky skrz identitu občana. 

Je to proces složitý, dokladů je potřeba doložit poměrně 
hodně, avšak momentálně, v této těžké době, je příspěvek 
na bydlení jediným nástrojem, který může pomoci všem s 
problémy a s úhradou životních nákladů. A důležité je, že 
na poskytnutí příspěvku nemají vliv vaše úspory, které se 
nedokládají. 

(zdroj: Zpravodaj Sdružení místních samospráv ČR 9/2022)

Vážení spoluobčané,
využijte nové informační 

aplikace SENCITO, která Vám 
přináší nové aktuality obecního webu, jízdní řád autobusů 
a sledování statistik ze dvou nových rychlostních radarů, 
instalovaných v srpnu v obci. Na tuto aplikaci se také 
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Zprávičky ze ZŠ
Mgr. Gabriela Kmentová

Řemeslo má zlaté dno
Mgr. Renata Pernická

Celkem 14 profesí v technických oborech se představilo v 
Kopřivnici na15. ročníku přehlídky s názvem „Řemeslo má 
zlaté dno“. Akce proběhla ve dnech 5. a 6. 10. 2022 vždy mezi 
9.00 a 16.00 hodinou ve zdejší Sportovní hale VOŠ, SOŠ a 
SOU. Na pořádání přehlídky se podílelo Kontaktní pracoviště 
Úřadu práce ČR v Novém Jičíně a Kopřivnici, VOŠ, SOŠ, SOU 
Kopřivnice, Střední škola technická a zemědělská Nový Jičín, 
Město Kopřivnice a další partneři včetně zaměstnavatelů z 
celého okresu.

A jak se přehlídka líbila našim deváťákům? 

Poslední vývoz sběrných nádob na BRO 
(hnědé kontejnery Bioodpad)

Ing. Jan Kudělka, místostarosta

Vážení spoluobčané, 
na základě informací firmy Asompo, která zajišťuje svozy 

hnědých kontejnerů, Vás informujeme, že posledním 
svozovým dnem v letošním roce v obci Hodslavice je 
středa 23. 11. 2022.

Po posledním výsypu budou hnědé kontejnery uklizeny ze 
svých stanovišť. 

dostanete z odkazu v hlavním menu našeho webu a můžete 
si ji nainstalovat jako APPku do mobilu (vyhledat sencito). Po 
registraci Vám informace může být zasílána i do mailu. 

Bylo to super, poradili mi, kam mám jít. Měli jsme průvodce, 
který nás doprovázel. Mohli jsme si vyrobit nějaké výrobky. A 
ještě jsme si mohli vyzkoušet virtuální realitu. Za mě to bylo 
super, užil jsem si to.

Jakub Mizera, 9.B

Dne 6.10. jsme byli na přehlídce profesí: Řemeslo má zlaté 
dno. Byla to přehlídka i maturitních oborů. Obory byly velice 
zajímavé. Celá naše třída si to užila. Po této výstavě si myslím, 
že bych mohl dělat i výuční obor. 

Jiří Zámečník, 9.B

Výběr byl opravdu velký. Od truhlářů po instalatéry a někteří 
spolužáci si prohlédli a zjistili si více o jejich vysněné práci. 
Následovně jsme měli rozchod a mohli jsme si vyzkoušet 
vyrobit rámeček ze dřeva, vidlici na opékání a další zajímavé 
předměty. Výstavu jsme si moc užili a pomohlo nám to při 
výběru povolání.

David Krutílek, 9.B

S paní učitelkou Pernickou a Pavelkovou jsme jeli  do 
Kopřivnice na Řemeslo má zlaté dno. Dozvěděli jsme se, kde 
a jaké školy jsou. Viděli jsme různé práce i ty, které jsme třeba 
neznali. Mohli jsme si zkusit virtuální realitu, vyrobit rámeček 
atd. Bylo to zajímavé a všem se to líbilo.

Adéla Kramolišová, 9.B

Prohlidku jsem si užil, byla dobře připravená. Pán, který nás 
provázel, byl příjemný, i když mluvil moc potichu. Mohl jsem si 
vyrobit ze dřeva rámeček a dokonce jsem dostal gumové auto. 
Nejvíc se mi líbil rozchod, kde jsem se mohl  podívat  do stánku 
s různými obory. Na závěr hodnotím celou akci za užitečnou 
pro lidi, kteří chtějí jít spíš na učební obor, pro lidi  - co by chtěli 
jít na střední s maturitou, to nevidím moc užitečné.

Patrik Martiník, 9.B

V Mořkově jsme  ještě nabrali 8. třídu, která jela s námi. 
V Kopřivnici jsme si mohli vyzkoušet program www.
mujzivotposkole.cz, který nám vygeneroval naše příslušné 
povolání a případně, jestli bychom se tím uživili. Mohli jsme 
si vyzkoušet soutěž o pěnové autíčko. Myslím, že jsme si to 
všichni užili, otevřelo nám to obzory a další možnosti k výběru 
středních škol.

Daniela Čípová, 9.B

Malí umělci na Žerotínském zámku
v Novém Jičíně
Mgr. Helena Tisovská

V inspirativním prostředí  galerii výtvarného ateliéru jsme 

Sbor dobrovolných hasičů
Hodslavice připomíná:

Bc. Hana Adamová, DiS.

ukončení členství k danému roku je 
možné vždy k 30. listopadu a to dvěma 
způsoby:
buď elektronicky
(hasici-hodslavice@seznam.cz),
a nebo telefonicky (737 328 009). 
Podmínkou ukončení členství je zaplacený 
členský příspěvek na daný rok.

Za výbor SDH Hodslavice 
 Hana Adamová

PS: samozřejmě stále přijímáme nové členy, pokud se chceš 
přidat do našich řad, kontaktuj nás emailem:
hasici-hodslavice@seznam.cz
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s dětmi školní družiny navštívili v úterý 27.9.2022 zámek v  
Novém Jičíně a vytvářeli originální obrazy pomocí techniky 
marbling (mramorování). Jedná se o výtvarnou techniku, která 
se vytváří na textil, papír, kůži nebo jiný vhodný materiál. Tato 
technika tvaruje efekty připomínající strukturu mramoru. 
Barva se nanáší na vodu a tak se maluje na vodě.

Podzimní dopravní hřiště
Mgr. Gabriela Kmentová a děti 4. třídy

Dopravní výchova je v životě dětí velmi důležitá a 
nenahraditelná. V roli chodce a cyklisty se děti pohybují 
odmalička až do dospělosti. V pátek 14. října naši čtvrťáci 
absolvovali 1. část dopravní výchovy v Novém Jičíně, kde je 
dva strážníci Městské policie Mgr. Ilona Majorošová a Rostislav 
Čubok seznámili se základními pravidly silničního provozu. 

Co o dopravním hřišti v hodině češtiny napsali sami žáci?

Semafórek na kole
Klárka Jablonská, Victoria Turecki, Daniel Strobach

Byl pátek a bylo 14. října. Jeli jsme na dopravní hřiště do 
Nového Jičína – Loučka. Dovezl nás tam autobus a na jaře tam 
pojedeme zas. Učil nás pan policista a paní policistka. Pouštěli 
nám pohádku Semafórek na kole. Pak jsme posvačili. Naučili 
jsme se nějaké značky a na tabuli jsme si procvičili, kdo má 
přednost. Když jsme dělali to, co jsme neměli, tak jsme dostali 
čárku na ruku a pan policista si z nás dělal legraci, že jedna 
čárka je 50 Kč. Cestou zpátky nás paní učitelka zkoušela ze 
značek. Potom jsme jeli na oběd do školy. Dozvěděli jsme se, 
že musíme nosit přilbu a další povinnosti cyklisty. 

Výlet na dopravní hřiště
Ester Davidová, Markéta Večerková

V pátek 14. října jsme jeli autobusem na DOPRAVNÍ HŘIŠTĚ v 
Novém Jičíně – Loučka. Náš spolužák se také jmenuje Loučka. 
Dopravní hřiště bylo u školy Dlouhá. Předpokládali jsme, že 
hřiště bude velké, ale přitom bylo docela malé a bylo jen jedno. 
Nejdříve jsme šli do učebny a jak jsme šli, tak jsme potkali 

kamarádku ze zpěvu. V učebně byl policista a policistka. Učili 
jsme se značky a pravidlo pravé ruky. Jak jsme se doučili, šli 
jsme na dopravní hřiště, kde jsme jezdili na kole. Policisté nám 
řekli, že když sami porušíme pravidlo, tak nám dají čárku na 
ruku, a taky nám řekli, že jedna čárka je 50,-. Samozřejmě, že 
nikdo nic neplatil. Policisté nám to říkali, abychom si uvědomili 
chyby. Jak už jsme odcházeli, tak jsme se zděsili, protože nám 
řekli, že na jaře bude test. Ještě více jsme se zděsili, protože 
nám řekli, že kdo neudělá test, nedostane průkaz. Byl to prima 
výlet.

Práce s OZOBOTY ve 3. třídě
Mgr. Eva Hegarová, Ph.D.

V pondělí 24. 10. si třetí třída vyzkoušela programování 
malých robotů OZOBOTŮ v matematice. Žáci byli nadšeni a 
velmi je bavilo připravovat dráhu, která Ozoboty zrychlila, 
zpomalila nebo zastavila pomocí červených, zelených a 
modrých čar, které děti nakreslily na papír. Děti si pomocí 
OZOBOTŮ rozvíjely fantazii a logické myšlení.

Matematické soutěže 
Mgr. Pavla Pavelková

Druhý měsíc nového školního roku byl plný příležitostí pro 
všechny, kdo rádi řeší různé rébusy a matematika pro ně není 
strašák. 

Ve dnech 17. až 21. října proběhlo na naší škole, jako již 
tradičně, školní kolo matematické soutěže Pythagoriáda. 
Zúčastnily se 6. - 9. ročníky. Žáci pracovali po dobu šedesáti 
minut, řešili 15 vcelku náročných příkladů. 

Úspěšní řešitelé Dalibor Drda z 9. ročníku a Zbyněk Novosad 
z 6. ročníku budou reprezentovat naši školu v okresním kole.

V říjnu se naše škola zúčastnila také Logické olympiády, 
kterou pořádá organizace Mensa České republiky. Kategorie A 
(3. - 5. ročník) se zúčastnilo 7 žáků. Nejlepšího výsledku dosáhla 
Ester Davidová, která postupuje do krajského kola. V kategorii 
B (6. - 9. ročník), kterého se zúčastnilo 9 žáků, byl nejlepší Jiří 
Zámečník z 9. B.

12. října také odstartovala soutěž Finanční gramotnost. 
Soutěž je napojena na úspěšný celosvětový projekt Global 
Money Week. Loňský ročník proběhl ve 176 zemí světa s účastí 
53 000 000 dětí! Školní kolo bude probíhat až do poloviny 
prosince.
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Branný závod smíšených týmů
Mgr. Alena Kulíšková

Žáky v naší škole učíme spolupracovat. Učíme je to ve třídních 
kolektivech během běžné výuky a vyhledáváme příležitosti, 
abychom je učili spolupracovat i napříč mezi ročníky, ve 
skupinách heterogenních. A že to funguje, jsme se přesvědčili 
vloni na škole v přírodě a nyní během branného závodu.

Žáci nejvyšších ročníků dostali velkou zodpovědnost. Byli 
jmenováni kapitány 16 týmů. Obdrželi lístečky se seznamy 
svých zbývajících členů – žáků 2. až 8. ročníku a také úkoly, 
které měli ještě před závodem splnit. Museli společně vymyslet 
název týmu, společný pokřik a sjednocující prvek pro odlišení 
týmu.

Všichni své úkoly zvládli na jedničku. V úterý 25. října bylo 
všech 16 týmů na fotbalovém hřišti, aby v desetiminutových 
intervalech vyrazili na trasu v branném závodu. Ten byl 
tematicky zaměřen na plnění úkolů vyžadujících spolupráci a 
řešení problémů.

Startovali s pokřikem, prolézali oky pavučiny, plnili úkoly 
zaměřené na práci s mapou, na nosítkách transportovali 
„poraněné“. Zdolávali visuté překážky, luštili kvízy, stříleli z 
luku i vzduchovky. Do cíle jeli na 1 kole a běželi na společných 
lyžích…

To vše společně a tak, aby brali ohled na ty nejmenší nebo 
nejméně zdatné v týmu.

Doplňkovou soutěží byl úkol dovednostní. Děti vyráběly 
papírovou vlaštovku a soutěžili v délce hodu. Zvítězil Robin 
Kašpárek hodem dlouhým 21 m, před Filipem Bartoněm (6. tř.) 
s hodem 17,2 m a Davidem Chovancem 17m.

Celý den jsme si my učitelé i děti užili. Sluníčko svítilo, nikdo 
se ani u náročných úkolů nezranil a na dětských očích bylo 
znát uspokojení, že všechny úkoly týmy splnily.

Za to, že se nám podařilo branný závod zrealizovat v 
takovéto náročné podobě s 11 stanovišti, musíme poděkovat 
hodslavským fotbalistům za poskytnutí azylu na hřišti, paní 
Otgon Chuluunbaatar za propůjčení prostor na Kacabaji, 
všem pedagogickým pracovníkům za práci na stanovištích, 

panu školníkovi za dopravní servis, zaměstnancům jídelny 
za obědový balíček, slečně Veronice Dolákové za perfektní 
a rychlé vypracování výsledků a hlavně panu Radku Váňovi 
a Aleši Kulíškovi za podporu a pomoc při přípravě a realizaci 
závodu.

Už se těšíme na nový školní rok a na nové úkoly v dalším 
ročníku závodu. 

Vedoucí závodu: Petra Váňová a Alena Kulíšková

Okresní finále přespolního běhu
Mgr. Alena Kulíšková

Většina z nás zná okolní vršky -  Javorník, Krátkou, Trojačku, 
Horečky, Radhošť. Právě na běžeckých tratích na Horečkách 
poměřovali svou běžeckou zdatnost i naši žáci v okresním 
finále přespolního běhu.

Tým mladších děvčat ve složení Nikola Kučerová, Nelly 
Petrskovská, Noemi Mičková, Vanessa Šafářová a Kamila 
Drdová se v konkurenci 15 městských škol umístil na úžasném 
5. místě.

Kluci mladší – Pavel Schneider, Oliver Kurka, Filip Bartoň 
z 6. třídy a Lukáš Pecha s Davidem Chovancem ze 7. třídy se 
svým 9. místem mohou být nadějí do příštího ročníku. I starší 
žáci – Dalibor Drda, Jiří Zámečník, Jan Šebek, Antonín Guráš a 
Matyáš Pác s 9. místem mezi 17 týmy okresu ostudu naší škole 
neudělali.

Všem výše jmenovaným patří poděkování za vzornou 
reprezentaci školy.

A. Kulíšková, vedoucí týmů

Hodslavská laťka
Mgr. Alena Kulíšková

Chtěla bych touto cestou poděkovat členům investiční 
komise při Zastupitelstvu obce Hodslavice za podporu 
participativního projektu, který jsem nazvala Hodslavská laťka.

Z důvodu nepříznivého počasí se mi nepodařilo soutěž ve 
skoku vysokém ve venkovních prostorách uskutečnit. Proto 
jsem se rozhodla, že soutěž bude zrealizována v měsíci prosinci 
ve společenském domě. Startovní kategorie a přesný termín 
upřesním v prosincovém Zpravodaji. 

Děkuji a budu se na vás těšit 
 A. Kulíšková
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Vážení spoluobčané,
v posledních dnech a týdnech nejde přehlédnout téma, které rezonuje napříč naší obcí.
Tímto tématem je Územní studie veřejného prostranství ÚS – 3, která byla poprvé veřejně prezentována 3.10.2022. Od té 

doby nám všem v hlavě koluje několik otázek (např: proč? jak? kde?). Od zmiňovaného data se stalo několik zásadních události. 
První z nich  -  byla předaná petice na ustavujícím zastupitelstvu obce, kterou bereme vážně a na základě které jsme učinili 
následující kroky. Prvním krokem bylo, že na tomtéž zastupitelstvu bylo zastupiteli přislíbeno uspořádání nového projednání 
územní studie ÚS -3. Následně na jednání rady obce, které se uskutečnilo 1.11.2022, proběhlo konstruktivní setkání s autory 
petice a domluvili jsme se na termínu veřejné prezentace, která proběhne 21.11.2022 v 17.00 hodin ve Společenském 
domě v Hodslavicích - viz. pozvánka ve zpravodaji. Krok č. 2  -  na tomtéž jednání rady obce bylo následným bodem schváleno 
přerušení tvorby projektové dokumentace, tzn. od 1.11.2022 neprobíhá žádná aktivita v rámci projektování, a to do doby, než 
dojde k veřejné prezentaci a následnému vyhodnocení podnětů občanů. Po těchto úkonech budou zastupitelé rozhodovat o 
dalším postupu.

Územní studie ÚS – 3 řeší rekonstrukci veřejného prostranství centra obce a je nezávazným podkladem pro vytvoření 
projektové dokumentace. Tato studie vycházela z veřejně projednané urbanistické studie. Centrum obce si rekonstrukci, na 
které nám všem jistě velmi záleží, po 60 letech zaslouží. Územní studie byla zpracována architektonickým studiem vybraným 
ve výběrovém řízení. Studie byla konzultována s odborníky z dopravy, památkové péče a dalších. Nyní chce obec dokončit 
projektovou dokumentaci ve spolupráci s občany a na jejím základě žádat o dotaci na realizaci rekonstrukce centra obce, která 
může pokrýt až 85% celkových nákladů.

Pevně věříme, že zmíněné kroky povedou nejen ke zklidnění a vyjasnění celé situace, ale také ke konstruktivnímu dokončení 
projektové dokumentace, na kterém se chceme a budeme společně s občany podílet.

Další informace získáte v pozvánce na veřejnou prezentaci, která je součástí tohoto vydání zpravodaje.

Časová osa tvorby Urbanistické studie + územní studie ÚS - 3
1) 7. 4.  2021  50. RO představení, prezentace, reference Objektor Architekti
2) 29. 4.  2021  51. RO schvaluje vypracování urbanistické studie rozvoje obce Hodslavice 
3) 19. 8. 2021  Veřejné projednání Urbanistické studie v klubovně OÚ - informace o  projednání: Web obce, zpravodaj.
4) 24. 8.  2021  Web obce + hlášení rozhlasu výzva k připomínkování + kontakty 
5) 22. 9.  2021  Investiční komise 
6) 4. 10.  2021 Investiční komise + zastupitelé 
7) 18. 1.  2022  66. RO schvaluje nejvýhodnější nabídku pro pořízení ÚSVP – ÚS 3 (dvě nabídky)
8) 2. 3.  2022  68. RO bere na vědomí variantu územní studie ÚS – 3, bude projednána  s dotčenými orgány
9) 31. 3.  2022  Projednání s dotčenými orgány
10)  5. 4.  2022  70. RO bere na vědomí informace o projednání ÚSVO – ÚS 3 s dotčenými orgány
11) 30. 5.  2022  73. RO bere na vědomí dopracování ÚSVP a jeho předložení ke schválení  zadavateli
12) 1. 9.  2022  77. RO schvaluje zadávací dokumentaci centra obce
13) 20. 9.  2022  78. RO schvaluje dodavatele projektové dokumentace Objektor Architekti
14) 3. 10.  2022 Prezentace ÚSVP ÚS – 3 
15) 20. 10. 2022 Na ZO obdržená petice – ZO přislíbilo novou veřejnou prezentaci
16) 1. 11.  2022 Jednání Rady obce – pozastaveno další projektování veřejného prostranství

Fit Dance

Pár slov k územní studii

Ing. Lucia Adamová, Ph.D.

Ing. Jan Kudělka, místostarosta

Milé dievčatá, ženy, mamičky a babičky, všetky ktoré máte rady 
pohyb, hudbu a tanec, tento článok je venovaný práve Vám. Od 
6.10.2022 sme pre Vás, pod záštitou TJ SOKOL, pripravili spolu 
s Lenkou Burianovou, cvičebné hodiny, na ktorých sa snúbi 
dance aerobic s prvkami latinsko-amerických tancov, vrátane 
posilňovania. Hodiny Fit Dance sa konajú pravidelne vo štvrtky 
v čase 19:00-20:00 v telocvični ZŠ Hodslavice a vítané sú tam 
ako začiatočníčky, tak aj pokročilé cvičenkine, teda Vy všetky, 
ktoré máte chuť sa hýbať. Nezáleží dokonca ani na tom, či ste 
alebo nie ste členkami TJ SOKOL. Pokiaľ členkami nie ste, je 
možné sa nimi stať, prípadne zaplatiť symbolický poplatok 
50 Kč za hodinu alebo si zakúpiť 10-vstupovú permanentku a 
hodiny môžete pravidelne navštevovať. Tento článok má slúžiť 

ako pripomenutie a zároveň propagácia hodiny a je dôsledkom 
nedostatočnej vyťaženosti tréningu, na základe čoho môže 
dôjsť k jeho úplnému ukončeniu a teda zrušeniu hodín, čo by 
nás veľmi mrzelo. Momentálne je epidemiologická situácia 
priaznivá a nie sme nútení separovať sa od spoločnosti, 
poďme sa teda pravidelne stretávať a spravme niečo pre naše 
zdravie. Preto Vás chceme všetky vyzvať, nájdite si vo štvrtok 
večer čas a príďte sa s nami vytancovať, zacvičiť si, zlepšiť si nie 
len postavu, ale aj náladu! Bez Vás naše cvičenie nemá zmysel.

Tešia sa na Vás cvičiteľky Lucia Adamová a Lenka Burianová.
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Vážení spoluobčané, v blízké době má dojít 
na základě územní studie centra obce 
Hodslavice US3 a rozpracovaného projektu 
k rekonstrukci „Placu“ a širšího centra 
Hodslavic. Projekt je vázán na získání dotace. 
Aktuálně jsme ve fázi přípravy projektu (od 
1. 11. 2022 příprava pozastavena) a Vy máte 
nyní možnost vyjádřit své podněty a nápady 
a spolupodílet se tak na utváření naší obce. 
 
ZAJÍMÁ NÁS VÁŠ NÁZOR A ZVEME VÁS SRDEČNĚ NA 
VEŘEJNOU PREZENTACI, KDE BUDE OPĚT PREZENTOVÁNA 
STUDIE CENTRA HODSLAVIC. Před prezentací 
zveřejníme na webu obce další návrhy 

a alternativy v centru Hodslavic. Tyto návrhy 
pak budou předneseny a diskutovány na 
veřejné prezentaci. PODNĚTY VZEŠLÉ Z DISKUZE 
MOHOU BÝT PODKLADEM PRO PROJEKT PLÁNOVANÉ 
REKONSTRUKCE CENTRA. Nemůžeme vyhovět 
všem podnětům občanů, budeme hledat cesty, 
zda půjde zohlednit ty nejvíce podstatné. 
Studii US3 si můžete prohlédnout také na 
webu obce: HODSLAVICE.CZ/UZEMNI-PLAN-OBCE 
 
Vizualizace na obecních vývěskách. Jestli 
se Vám studie líbí, přijďte ji podpořit, 
máte-li výhrady, přijďte je prodiskutovat. 
Těšíme se na vaši hojnou účast.

POZVÁNKA: VEŘEJNÁ PREZENTACE 
ÚZEMNÍ STUDIE CENTRA OBCE

21. 11. 2O22 V 17:OO, SPOLEČENSKÝ DŮM HODSLAVICE HTTPS://WWW.HODSLAVICE.CZ/UZEMNI—PLAN—OBCE
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webu obce: HODSLAVICE.CZ/UZEMNI-PLAN-OBCE 
 
Vizualizace na obecních vývěskách. Jestli 
se Vám studie líbí, přijďte ji podpořit, 
máte-li výhrady, přijďte je prodiskutovat. 
Těšíme se na vaši hojnou účast.

POZVÁNKA: VEŘEJNÁ PREZENTACE 
ÚZEMNÍ STUDIE CENTRA OBCE

21. 11. 2O22 V 17:OO, SPOLEČENSKÝ DŮM HODSLAVICE HTTPS://WWW.HODSLAVICE.CZ/UZEMNI—PLAN—OBCE
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PETICE A PEPÁNKŮV POHLED NA VĚC
Jan Kudělka „Pepánek“

Jako autor petice, kterou věřím mnozí z vás za poslední dny 
zaregistrovali, bych rád veřejně přidal několik postřehů a 
vysvětlení, proč jsem se k učiněnému kroku odhodlal. Píšu jako 
běžný občan, který nechodí na jednání zastupitelstva, aktivně 
si nevyhledává podrobné informace o vývoji a stavu různých 
procesů odehrávajících se mimo dosah běžných občanů, které 
se řeší na úrovni úzkého vedení zvolených zástupců obce. 
Nejsem angažovaný do podrobností z života obce, tudíž jsem 
obdařen pouze všeobecnými informacemi, které vypadávají 
z běžných prostředků obecní komunikace. To znamená čtu 
běžně se zájmem Zpravodaj, vyslechnu hlášení rozhlasu, 
pokud je slyšitelné, komunikuji běžně s lidmi a o život v obci se 
zajímám. Bydlím zde, dost času v obci trávím i pracovně a čas 
od času zajdu i na pivko. Takže bych řekl, že mám dostatečný 
přehled o životě v obci a plánovaných událostech. Podotýkám, 
že nevyužívám ke komunikaci sociální média typu Facebook 
a na obecní stránky chodím sporadicky. Takže jsem takový, 
dalo by se říci v řeči počítačové terminologie, „běžný uživatel“. 
Takových nás na dědině bude, věřím dost, možná i hodně. 
Vzhledem k mému věku, je sice možné, že jsem z generace, 
které v určitém slova smyslu ujíždí vlak a dnes se komunikuje 
na jiných platformách, nevím, ale já za sebe asi způsob 
komunikace už příliš nezměním. 

Proč se takto rozepisuji a co to má společného se zmiňovanou 
peticí? Záhy vysvětlím. Již nějakou dobu v sobě nosím určité 
rozčarování nad zjištěním v jak pokročilé fázi přípravy se 
nachází tak zásadní rozhodnutí o tom, jak by mohl v blízké 
budoucnosti náš „Plac“ vypadat. Nebylo by na tom nic zas tak 
zvláštního, vždyť o potřebné úpravě se mluví již řádku let a 
já sám jsem se taky v minulosti přidal k hlasům, které volaly 
po jeho opravě. Už v roce 2016 vyšly ve Zpravodaji návrhy 
na úpravu „Placu“, proběhla anketa, živě se diskutovalo mezi 
lidmi a dokonce se zapojili i žáci Základní školy se svými 
návrhy. Vypadalo to na dobrý start, občané byli informováni 
a úspěšně vtaženi do tématu. Pak se ovšem několik let nedělo 
nic, tedy ono se možná dělo, ale z pohledu „běžného uživatele“ 
to vypadalo jako nic. Nastal rok 2020 a na „Placu“ se začalo 
něco dít. Běžný uživatel měl informace z roku 2016 a když jiné 
nebyly automaticky si je propojil s tehdejšími vzpomínkami na 
potřebu opravy prostranství. Byly vysazeny květiny, nasazeny 
stromy, odvezeny betonové květináče, doplněn mobiliář... 
„Plac“ byl jednoduše proměněn na příjemnější místo k relaxaci 
takovou novodobou akcí „Z“ za relativně málo peněz. Na 
vylepšenou podobu jsme si zvykli a náš „Plac“ začal krásně 
rozkvétat a měnit barvy podle období. Cenný byl hlavně podíl 
práce nadšených pomocníků, kteří se zasloužili o zkrášlení 
společného prostoru. Já měl za to, že teď už bude následovat 
jen předláždění povrchů.

Překvapení jsem zažil dne 21.7.2022, když jsem náhodou 
zavítal na jednání zastupitelstva obce. Dozvídám se tady, že 
je hotová územní studie na rekonstrukci centra obce a chystá 
se prezentace této studie veřejnosti. Na mou otázku v diskusi, 
zda je možné nějakým způsobem do studie zasáhnout a 
něco měnit, dostávám odpověď, že nikoli. Vše je připravené a 
schválené. Přiznávám, že tohle byl pro mě šok. Z následného 
zkoumání celé studie zjišťuji, že součástí „Placu“ má být 
autobusová zastávka, celé prostranství se má otevřít směrem 
ke komunikaci a má být rozbouraná značná část opěrné 
kamenné zdi. Takováto razantní přestavba mě zarazila. Jak je 
možné, že o tak zásadním přebudování našeho nejcennějšího 
prostoru v Hodslavicích nic nevím? Propásl jsem příležitost, 
kde se to řešilo? Mohl jsem se k tomu někde vyjádřit? Souhlasí 
lidé vnitřně s takovou přestavbou? Ptal se někdo lidí, zda toto 

je pro ně snesitelné? Není snad toto místo natolik cenné, že 
by měla proběhnout alespoň veřejná diskuse? Byla taková 
diskuse?

Otázky mi naskakovaly v hlavě a já se ptal sám sebe, jak je 
možné, že proces vytváření konečné podoby „Placu“ prošel 
v jakési informační tichosti kolem mě a já si ničeho nevšiml? 
Předpokládal bych, že o tak zásadní proměně „Placu“ bude 
diskutováno všemi možnými kanály, lidé budou bombardováni 
vizualizacemi, podněty budou zapracovávány…. Takový 
proces by byl naprosto logický, zvlášť tady v Hodslavicích, kde 
pro nás je tohle místo specificky ikonické.  Ale ono nic, ticho 
po pěšině. Netuším, zda to byl záměr, ale realita je taková, 
že veřejných informací o konečné podobě „Placu“ bylo jako 
šafránu, takže je nebylo snadné vůbec najít. I člověk znalý a 
lépe se orientující měl potíž informace jednoduše vyhledat. 
Naproti tomu „běžný uživatel“ se v problematice naprosto 
ztratil, takže nevěděl vůbec nic! Je mi upřímně líto, že k takové 
situaci došlo. Takový přístup si občané Hodslavic nezaslouží. 

Obec sice ještě udělala dne 3.10. prezentaci územní studie na 
obecním úřadě, ale fakticky toto bylo pouze odprezentování 
hotového díla veřejnosti bez možnosti zapracování jakýchkoli 
připomínek a postřehů občanů. Nedlouho poté byla 
podepsána smlouva na provedení projektové dokumentace.

Jsme tedy ve fázi příprav projektu a jestli jako občané budeme 
mlčet, bude projekt realizován dle architektonického návrhu. 

Nevím, zda je to jen můj pocit, ale jako Hodslavjan mám 
potřebu se k uvedené situaci vyjádřit a opravdu mi není 
jedno, jak bude náš „Plac“ v budoucnu vypadat. Je jasné, že 
všem vyhovět nelze a názory se budou různit, ale skutečnost, 
že proces došel takto daleko bez jakékoli možnosti účasti 
veřejnosti je zarážející. Předpokládal bych, že u takto podstatné 
změny naší obce se bude primárně pracovat s postřehy a 
názory občanů, které se pak zapracují do studie. Tady je 
situace obrácená. Je nám předložena konečná podoba a my 
občané bojujeme o právo nesouhlasit s nabízeným řešením. K 
tomuto bych jen dodal, že je to NÁŠ „Plac“ a nikdo nemá právo 
vnucovat nám řešení, pokud není v souladu s našim cítěním.

Kdo nějakým způsobem cítí, že náš „Plac“ by si zasloužil méně 
radikální změny, aby mu zůstal jeho působivě venkovský 
charakter, přijďte vyjádřit svůj názor na veřejné projednání, 
které obec po urgencích řady Hodslavjanů, kdy téma nebylo 
dostatečně diskutováno, přislíbila uspořádat. Zatím nebyl 
stanoven termín projednání, sledujte prosím informace obce. 

Děkuji, že vám podoba našeho „Placu“ není lhostejná a že 
přijdete podpořit diskusi.

S pozdravem Jan Kudělka Pepánek.
Text petice:
„Nesouhlasím s umístěním autobusové zastávky na „Place“ 

v Hodslavicích. Požaduji veřejné projednání územní studie 
středu obce Hodslavice US3 s občany a zohlednění jejich 
podnětů do této studie i následné projektové dokumentace.“

Petice stále probíhá a je možné podepsat ji na těchto místech: 
Jan Kudělka Pepánek, Hodslavice 554, Tel: 604 459 911
Restaurace Na Fojtství, Restaurace Kuželna, Hospoda na 

Dolním (od 27.10.2022), Pilečkův dům, Květinka



www.hodslavice.czstrana 11

   
Česko zpívá koledy s Deníkem

Zveme všechny občany na zpívání koled, přijďte společně prožít krásný vánoční čas

7.12.2022 (středa) v 18:00 hod.
HODSLAVICE – plac před obecním úřadem

Program bude upřesněn na plakátech.
Občerstvení:

• čaj na zahřátí,
• vánočka a perníčky,

• vánoční slovenská kyselice.

Klub důchodců Hodslavice ve spolupráci s Obcí Hodslavice

Změna termínu konání zvěřinových hodů
Zvěřinové hody, které se měly konat začátkem listopadu, se uskuteční v sobotu 10.12.2022

v době od 11:00 do 20:00 hodin ve Společenském domě v Hodslavicích.



HODSLAVSKÝ ZPRAVODAJ 11/2022 strana 12

H
O

D
SL

A
V

IC
E

 J
E

D
O

U
 R

A
G

B
Y

!  

Zá
je

zd
 d

o 
Zl

ín
a 

na
 u

tk
án

í č
es

ké
 re

pr
ez

en
ta

ce
.  

So
bo

ta
 1

2.
 li

st
op

ad
u 

20
22

 –
 B

U
S 

ZD
A

RM
A

 
9:

30
 - 

O
D

JE
ZD

 Z
 P

LA
CU

 
 9:

45
 - 

ZA
ST

ÁV
KA

 V
E 

VA
LA

ŠS
KÉ

 P
RA

ŽÍ
RN

Ě 
Va

lM
ez

– 
ká

va
 z

da
rm

a 
 11

:1
5 

– 
př

íje
zd

 d
o 

ZL
ÍN

A,
 p

ot
é 

ka
žd

ý 
in

di
vi

du
ál

ně
 d

vě
 m

ož
no

st
i: 

A)
Pr

oh
líd

ka
 c

en
tr

a 
m

ěs
ta

 (s
ta

di
on

 je
 h

ne
d 

v 
ce

nt
ru

) 
B)

N
áv

št
ěv

a 
př

ed
zá

pa
su

 Č
ES

KO
 d

o 
23

 le
t v

er
su

s 
Vý

bě
r M

or
av

y

14
:0

0 
ČE

SK
O

 –
 M

O
LD

A
VS

KO
 

St
ad

io
n 

M
lá

de
že

  
(5

 m
in

 c
hů

ze
 o

d 
di

va
dl

a 
a 

ce
nt

rá
ln

íh
o 

ná
m

ěs
tí,

 d
o 

ko
pc

e)
 

 
Vs

tu
p 

dě
ti,

 s
tu

de
nt

i, 
dů

ch
od

ci
, Z

TP
 –

 1
00

 K
č.

 D
os

pě
lí 

– 
20

0 
Kč

. 

 (h
ra

je
 s

e 
od

 1
1 

ho
d)

 

16
:3

0 
- O

dj
ez

d 
bu

se
m

 o
d 

st
ad

io
nu

 

Př
ih

lá
šk

y:
 P

et
r B

ým
a,

 6
06

 0
48

 7
76

, m
ed

ia
@

ru
gb

yu
ni

on
.c

z .
 B

us
 h

ra
dí

 Č
es

ká
 R

ug
by

ov
á 

U
ni

e.
 

Po
je

ďt
e 

na
 R

YZ
Í S

PO
RT

! J
E 

TO
 Z

ÁŽ
IT

EK
 



www.hodslavice.czstrana 13

Přivítejme advent s dětmi z klubu Sluníčko 
a se žáky MŠ a ZŠ, s živým zvířátkovým betlémem, 

cestou tradic, zdobením stromku a poštou pro Ježíška

ROZSVÍCENÍ 
VÁNOČNÍHO

STROMU

Obec HODSLAVICE Spolu se Sdružením rodičů 
a přátel školy Vás srdečně zveme 
na tradiční předvánoční setkání 
— občerstvení je zajištěno

27. 11. 2O22 V 16:OO NA PLACE
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KDE: Evangelický kostel Hodslavice

VÁNOČNÍ KONCERT
NOVOJIČÍNSKÉHO SBORU
ZUŠ ONDRÁŠEK

KDY:  10.  PROSINCE 2022
OD 15:00HOD
Vstupné dobrovolné 

Farní sbor Českobratrské
církve evangelické Vás
srdečně  zve na
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA

V měsíci listopadu oslaví své životní jubileum ²50²55²60
tito naši spoluobčané :

Ze života obce

² Kateřina Hubeňáková ² Svatopluk Turek
² Danuše Kudělková, Jiří Hutyra, Zbyněk Schindler

V měsíci říjnu se narodili Štěpánka Čechová, Zoe 
Marešová, Martin Svoboda a Vilém Kolář. 

Vítáme narozené děti do svazku naší obce a přejeme jim 
mnoho štěstí v nastávajícím životě.

² ² ² ² ²

V měsíci říjnu jsme se rozloučili 
s panem Josefem Tomanem, paní Ludmilou Slížkovou 

a panem Antonínem Gerykem.

² ² ² ² ²

50. výročí uzavření manželství: 
Marie a Alois Palačtí, 

Jaroslava a Valentin Brňovjákovi, Dagmar a Jan Turkovi.

60. výročí uzavření manželství: 
Ludmila a Josef Bartoňovi.

Přejeme hodně zdraví, spokojenost a rodinnou pohodu.

² ² ² ² ²

ZŠ - branný závod

Vítání občánků 23.10. 2022Vítání občánků 23.10. 2022

Izabela Jašková, žákyně 5. třídy


